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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miskolc az ígéretek földje, a be nem váltott fideszes 
ígéreteké!" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2010 óta Miskolc mostohagyereke az országnak. A kormányzat tizennégy év alatt, ha nagyritkán
figyelmet is fordított a városra, akkor is csak elvett tőle. Teljesen mindegy, hogy kormánypárti vagy
ellenzéki vezetésű volt a város, a fejlesztések, állami támogatások ide valahogy sosem érkeztek,
amivel a Miskolc és Debrecen közötti versenyt végérvényesnek látszóan eldöntötték Orbánék, az
utóbbi javára. Miskolc az ígéretek földje lett, de sajnos nem úgy, ahogy képzeljük: a be nem váltott
fideszes ígéreteké.  A tizenhárom év alatt  volt  itt  mindenféle ígéret;  diósgyőri bevásárlóközpont,
vízisportkomplexum a  Csorba  tóra,  tram-train  Miskolcon át  Kazincbarcikára  és  Tiszaújvárosba,
Intermodális  csomópont  a  Tiszai  pályaudvarhoz,  és  sorolhatnám  tovább.  Kiss  János,  Miskolc
fideszes  országgyűlési  képviselője  is  beszállt  az  ígérgetésbe  a  2022-es  választási  kampányban,
ugyanis a DVTK-stadion szomszédságában egy új kereskedelmi és sportközpont létesülését ígérte.
A kampány hevében ki is írta egy molinóra: garantálom! 

Régóta küzd ez a városrész azzal, hogy nincs a környéken egy korszerű üzletközpont, ami gyors és
kényelmes bevásárlást tudna biztosítani, és a szabadidősport környékbeli hívei is új helyszínekre
vágynak. Ez a helyzet már évek óta foglalkoztatja az itt élőket, akiknek ismét csalódniuk kellett.
Ugyanis Kiss János adott szava és garanciája semmit sem ér, mert nyoma sincs a beruházásnak,
még egy kapavágás sem történt a területen.  

 

A fentiek alapján kérdezem miniszter urat:

1. Mit tesz a kormány annak érdekében, hogy a Fidesz parlamenti képviselője által a 
diósgyőrieknek tett ígéretét betartsa?
 2. Tárgyaltak vagy tárgyalnak bárkivel a beruházás megvalósítása érdekében?  



 

Várom válaszát!

Tisztelettel

Hegedüs Andrea

Demokratikus Koalíció
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